
Or. V. 0062 – 101 / 2000

PROTOKÓŁ Nr 101 / 2000

z posiedzenia ZARZĄDU POWIATU BIAŁOSTOCKIEGO

w dniu 25 października 2000 roku

Obecni  wg  listy  obecności  w  załączeniu  (zał.  nr  1).  Obradom  przewodniczył
Starosta  Białostocki  –  Pan  Wiesław  Pusz  –  Przewodniczący  Zarządu  Powiatu
Białostockiego.

Porządek  dzienny,  zaproponowany  przez   Przewodniczącego  Zarządu,  został
przyjęty do realizacji w brzmieniu :
1. Akceptacja  porządku  dziennego  Sesji  RPB  w  dniu  9  listopada  2000  roku  oraz

materiałów na sesję:
a) sprawozdania  PZD,  ocena  realizacji  powierzonych  zadań  z  uwzględnieniem

problematyki zimowego utrzymania dróg,
b) informacji o stanie mienia powiatowego,
c) informacji o działalności Ośrodka Dokumentacji Geodezyjnej i Kartograficznej w

Białymstoku,
d) informacji Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w Białymstoku,
e) projektów uchwał  w sprawie  wyrażenia  zgody  na  darowizny nieruchomości  na

rzecz gmin: Choroszcz, Gródek i Juchnowiec Kościelny,
f) projektu  uchwały  w  sprawie  zmiany  regulaminu  określającego  wysokość

wynagradzania nauczycieli  oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków /
dot. DD w Supraślu i Krasnem /,

g) projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zamianę  nieruchomości  z
Miastem Białystok.

2. Pismo Dyrektora PCPR w sprawie zwiększenia planu wydatków w dz. 86 rozdz.8622 §
22  o  kwotę  16.000  zł  z  przeznaczeniem  na  sfinansowanie  wydatków  osób
opuszczających rodziny zastępcze.

3. Podjęcie uchwały Zarządu w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem części
nieruchomości położonej w Łapach.

4. Akceptacja zamówienia publicznego na wykonanie dokumentacji techniczno -prawnej
z terenu powiatu.

5. Akceptacja zamówienia warunków przetargu na ustny przetarg lokalu mieszkalnego w
Michałowie.

6. Wniosek PZD w sprawie dokonania zmian w planie finansowym.
7. Uchwała Zarządu Powiatu zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad wyliczenia

skutków wyrównania wynagrodzenia nauczycieli w 2000 roku.
8. Uchwała Zarządu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2000 rok.
9. Informacja w sprawie otrzymanych na 2001 rok subwencji.
10. Akceptacja trybu zamówienia publicznego / zakup skanera /.
11. Wniosek PZD o przyznanie premii Dyrektorowi za miesiąc październik br. .
12. Odpowiedź  na  pisma  "Agromy"  S.A.  i  "Biafarmu"  w  sprawie  zaliczenia  dróg  do

kategorii innej niż zakładowe.
13. Przyznanie premii Dyrektorom ZOZ -ów w Białymstoku i w Łapach.
14. Pismo Naczelnej Izby Pielęgniarek i  Położnych w sprawie opieki pielęgniarskiej  w

DPS.



15. Pismo  radnych  powiatu  białostockiego  w  sprawie  wniosku  do  strategii  rozwoju
powiatu.

16. Uchwała  Zarządu  Powiatu  w  sprawie  powołania  Komisji  Przetargowej  do
przeprowadzenia nieograniczonego przetargu ustnego na sprzedaż lokalu mieszkalnego
w Michałowie.

17. Stanowisko Zarządu Powiatu Zambrowskiego w sprawie  kontraktowania świadczeń
medycznych na 2001 rok.

18. Wniosek PUP w sprawie zmian w planie finansowym na 2000 rok.
19. Pismo Zarządu Miejskiego w Tykocinie o zwiększenie dotacji  celowej na realizację

Karty Nauczyciela.
20. Sprawa modernizacji pomieszczeń.
21. Sprawy różne.

Ad. 1
Starosta  Białostocki  poinformował zebranych,  iż  porządek dzienny sesji  był  już

przedmiotem  obrad  Zarządu.  Wstępnie  został  zaakceptowany,  niemniej  jednak,  po
dokładnej analizie zmodyfikowano go i zaakceptowano ostatecznie w brzmieniu:
1. Otwarcie obrad sesji.
2. Przyjęcie  porządku dziennego obrad .
3. Informacja o pracach Zarządu Powiatu między Sesjami Rady.
4. Sprawozdanie  z  działalności  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku,  ocena

realizacji powierzonych zadań z uwzględnieniem problematyki zimowego utrzymania
dróg.

5. Informacja  o  działalności  Powiatowego  Ośrodka  Dokumentacji  Geodezyjnej  i
Kartograficznej w Białymstoku.

6. Informacja  o  działalności  Powiatowego  Inspektora  Nadzoru  Budowlanego  w
Białymstoku.

7. Informacja o stanie mienia powiatowego.
8. Podjęcie  uchwał  Rady  Powiatu  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  darowiznę

nieruchomości na rzecz gmin: Choroszcz , Gródek i Juchnowiec Kościelny.
9. Podjecie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zamianę  nieruchomości  przy  ul.

Botanicznej na nieruchomość przy ul. Borsuczej z Miastem Białystok.
10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmian w budżecie  powiatu na 2000 rok.
11. Sprawozdanie z działalności Komisji Infrastruktury Technicznej.
12. Interpelacje i zapytania radnych. 
13. Zatwierdzenie protokołu z XXII sesji Rady.
14. Sprawy różne.
15. Zamknięcie obrad sesji.
Ponadto Zarząd Powiatu Białostockiego rozpatrywał materiały na XXIII Sesję RPB w dniu
9 listopada 2000 roku:
a) Powiatowy  Zarząd  Dróg  w  Białymstoku  przedłożył  sprawozdanie  ze  swojej

działalności z uwzględnieniem problematyki zimowego utrzymania dróg / zał. nr 2 /.
Zarząd jednogłośnie zaakceptował  ww. materiał,  przekazując do pod obrady
Komisji Infrastruktury Technicznej, której posiedzenie odbędzie się w dniu 6
listopada 2000 roku, a także do Rady Powiatu Białostockiego, celem rozesłania
radnym.

b) Informację  o  stanie  mienia  powiatowego  na  dzień  25  października  2000  roku
przygotował  Wydział  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  pod  kierownictwem
Geodety  Powiatowego  /  zał.  nr  3  /.  Zarząd  zaakceptował   ww.  materiał,
przekazując go Radzie.
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c) Informacja Powiatowego Ośrodka Dokumentacji  Geodezyjnej  i  Kartograficznej  w
Białymstoku dotyczy dotychczasowego funkcjonowania ośrodka, a także kierunków
rozwoju  i  zapotrzebowania  /  zał.  nr  4  /.  Starosta  Białostocki  przedstawił  obecną
sytuację Powiatowego Ośrodka Dokumentacji, a także zamierzenia dot. wydzielenia
go jako jednostki budżetowej. Poprosił o wypowiedzi Członków Zarządu. W dyskusji
członkowie podzielali pogląd Starosty dot. wydzielenia ośrodka z dotychczasowych
struktur.  W  chwili  obecnej  Wydział  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości  oraz
Powiatowy  Ośrodek  Dokumentacji  Geodezyjnej  i  Kartograficznej  podlegają
Geodecie Powiatowemu. Zarząd uważa, iż duża liczba pracowników i różnorodność
zadań  prowadzonych  przez  Wydział  stanowi  zbyt  duże  obciążenie  Panu
Bartoszewiczowi.  Obecnie  przejmowane  są  zadania  powierzone  z  gmin  i  w
perspektywie WGKiN będzie bardzo duży, stąd propozycja wyodrębnienia ośrodka.
Zarząd poparł, przy jednym głosie "wstrzymującym się" wniosek Przewodniczącego
dot.  wyodrębnienia  Powiatowego  Ośrodka  Dokumentacji  Geodezyjnej  i
Kartograficznej   w  Białymstoku.  Przy  pracach  nad  nowelizacją  Regulaminu
Organizacyjnego  Starostwa  Powiatowego  w  Białymstoku  zostaną  podjęte  prace
mające na celu wyodrębnienie go jako jednostki budżetowej.
Zarząd  Powiatu  przedłożony  na  Sesję  materiał  zaakceptował  jednogłośnie,
przekazując go do Rady Powiatu.

d) Zarząd  zaakceptował  informację  Powiatowego  Inspektora  Nadzoru
Budowlanego w Białymstoku / zał. nr 5 /, przekazując go do obsługi Rady, celem
rozesłania radnym.

e) Członkowie Zarządu zapoznali się z projektami uchwał RPB w sprawie wyrażenia
zgody na dokonanie darowizny nieruchomości na rzecz gmin: Choroszcz, Gródek i
Juchnowiec Kościelny /  zał.  nr 6,  7,  8 i  9  /.  Jednogłośnie zaakceptował projekty
uchwał w ww. sprawie na rzecz Gminy Choroszcz i  Gródek. Starosta Białostocki
szczególną uwagę zwrócił na projekt uchwały dot. dokonania darowizny na rzecz
Gminy  w  Juchnowcu  Kościelnym.  Stwierdził,  iż  ww.  sprawa  jest  bardzo
specyficznym  problemem  -  dot.  WOZ  w  Bogdankach,  gdyż  nie  powstaje  tam
niepubliczny  ZOZ.  Ośrodek  Zdrowia  w  Bogdankach  w  chwili  obecnej  jest
dzierżawiony  przez  gminę.  Gmina  dofinansowuje  jego  funkcjonowanie  i  nadal
zobowiązuje  się  wspomagać  jego  funkcjonowanie.  Pani  Wicestarosta  zwróciła
uwagę,  iż  nie  można  w  chwili  obecnej  omawiać  całościowo  problem  ochrony
zdrowia  w  gminie  Juchnowiec  Kościelny.  Wydaje  się,  iż  porozumienie  z  gminą
miałoby sens w przypadku sprywatyzowania wszystkich ośrodków pod warunkiem
darowania darowizny. Ponieważ Zarząd Powiatu przyjął zasadę, iż wyraża zgodę na
darowanie nieruchomości tylko tym gminom, które wyrażają chęć przejęcia zadań z
zakresu ochrony zdrowia, uznał, iż w tej kwestii winny wypowiedzieć się z KIT i
KZiKF,  wyrażając  opinię  dot.  darowania  nieruchomości  Gminie  Juchnowiec
Kościelny. Od powyższych opinii Zarząd uzależnia swoje stanowisko w tej sprawie.

f) Pani Elżbieta Anna Turczewska - Dyrektor PCPR w Białymstoku zwróciła się do
Zarządu Powiatu z prośbą o akceptację projektu uchwały RPB w sprawie zmiany
regulaminu,  określającego  wysokość  oraz  szczegółowe  warunki  przyznawania
nauczycielom  dodatków:  motywacyjnego,  funkcyjnego  i  za  warunki  pracy  oraz
niektóre inne składniki wynagrodzenia, a także wysokości  oraz szczegółowe zasady
przyznawania  i  wypłacania dodatku  mieszkaniowego,  uchwalonego przez  RPB w
dniu 14 września 2000 roku / zał. nr 10 /. Ww. regulaminem pracownicy placówek
oświatowo-wychowawczych  powiatu  białostockiego,  zatrudnieni  zgodnie  z  Kartą
Nauczyciela od 1 października br. tracą uprawnienia do dodatku za trudne warunki
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pracy. Wprowadzenie  proponowanej  zmiany  umożliwiłoby  przyznanie  tym
pracownikom dodatku w wysokości do 30% wynagrodzenia zasadniczego.
Pan  Stanisław  Łapiński  uważa,  iż  niezręcznie  byłoby  podwyższać  dodatek
motywacyjny  tylko  wybranym  nauczycielom,  pracujących  w  Domach  Dziecka.
Rozpatrując  ww.  problem  należałoby  odnieść  się  do  wszystkich,  objętych  Kartą
Nauczyciela.  Ministerstwo Edukacji  Narodowej,  dodatek za trudne warunki pracy
określa tylko dla nauczycieli i wychowawców przedszkoli i szkół specjalnych wg.
EN 3 - 230 zł.. Pan Łapiński uważa, iż niezbędne, na tym etapie, jest zwrócenie się
do MEN z prośbą o interpretację przepisów. Niezależnie od tego można wystąpić z
pismem podobnej treści do Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej. Podkreślił on,
iż  ww.  regulacja  poborów  może  być  dokonana  tylko  i  wyłącznie  w  ramach
posiadanych środków, a powiat białostocki ich nie posiada.
Zarząd Powiatu jednogłośnie postanowił ww. sprawę zdjąć z proponowanego
porządku obrad najbliższej Sesji RPB.

g)     Wyjaśnienia w tej sprawie złożył Starosta Białostocki.
Zarząd  Powiatu  Białostockiego  przedstawił  Zarządowi  Miasta  Białegostoku
propozycję  zamiany działek  z  ul.  Botanicznej  w Białymstoku  na  ul.  Borsucza  w
Białymstoku. Dokonano wyceny tych nieruchomości, w wyniku czego ustalono, iż
wartość działki przy ul. Botanicznej wynosi 341.000 zł, a przy ul. Borsuczej wynosi
340.000 zł.  Aby dokonać zamiany ww. działek,  aktem notarialnym, niezbędne są
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  i  Rady  Miejskiej  Białegostoku.  Pan  Pusz
przedłożył członkom Zarządu projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia
zgody na zamianę nieruchomości z Miastem Białystok / zał. nr 11 /.
Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  zaakceptował  przekazanie  projektu  uchwały  w
ww. sprawie Radzie Powiatu Białostockiego.

Ad. 2
Pani Elżbieta Anna Turczewska przedstawiła zebranym potrzebę zwiększenia planu

wydatków Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  w Białymstoku na  rok  bieżący w
dz.86 rozdz.8622 § 22 o kwotę, co najmniej, 16.000 zł / zał. nr 12 /.
PCPR zwracał się do Wojewody Podlaskiego o zwiększenie dotacji celowej na zadania
własne powiatu z przeznaczeniem na udzielenie pomocy na zagospodarowanie, w formie
rzeczowej osobom opuszczającym rodziny zastępcze, po uzyskaniu pełnoletności. Dnia 27
sierpnia  2000  roku  Dyrektor  WSS  Podlaskiego  Urzędu  Wojewódzkiego,  pismem  nr
WS.VI.3011/87/00 odmówił zwiększenia dotacji . Pani Turczewska zaznaczyła, że środki
te  są  niezbędne  na  pokrycie  świadczeń  osobom,  które  już  opuściły  rodzinę  zastępczą.
Wysokość  pomocy  rzeczowej  stanowi  równowartość  kwoty  nie  wyższej  niż  300%
podstawy,  tj.  kwoty 4160 zł.  W związku z  powyższym PCPR planuje średnią wartość
pomocy rzeczowej usamodzielnianym wychowankom rodzin zastępczych w wys. 4000 zł /
4.000 zł x 4 osoby= 16.000 zł /. 

Zarząd ww. wniosek przyjął do wiadomości, zobowiązując Panią Skarbnik do
analizy  budżetu  powiatu  i  wskazania  źródła  zabezpieczenia  kwoty  16.000  zł  na
pokrycie ww. świadczeń.

Ad. 3
Pani Wicestarosta wyjaśniła członkom Zarządu, iż do Starostwa Powiatowego w

Białymstoku wpłynęło pismo LO w Łapach oraz Pani Heleny Afonin - Liwińskiej dot.
wyrażenia zgody na dzierżawę lokalu, w którym mieści się gabinet stomatologiczny / zał.
nr 13 /. Ww. lokal znajduje się w budynku internatu LO w Łapach. Przedłożyła zebranym
projekt uchwały Zarządu w ww. sprawie / zał. nr 14 /.
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Zarząd Powiatu, po dyskusji, jednogłośnie podjął uchwałę Nr 199/2000 z dnia
25  października  2000  roku  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  oddanie  części
nieruchomości w najem / zał. nr 5 /.

Ad. 4
Starosta  Białostocki  zapoznał  członków  Zarządu  z  notatką  służbową  dot.

zastosowania zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego. Przedmiotem
zamówienia będzie wykonanie dokumentacji techniczno -prawnej / wyrysy, wypisy, kopie
map, wykazy synchroniczne / - / zał. nr 16 /.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  zaakceptował  tryb  zamówienia  publicznego  o
przetargu. Ww. dokumenty zostaną podpisane przez Starostę Białostockiego, gdyż jest to
zadanie z zakresu administracji rządowej.

Ad. 5
W temacie "akceptacja zamówienia warunków przetargu na ustny przetarg lokalu

mieszkalnego  w  Michałowie",  głos  zabrała  Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska.
Przedłożyła ona członkom Zarządu dokumenty w tej sprawie wraz z projektem ogłoszenia
o  przetargu  nieograniczonym,  ustnym  na  sprzedaż  lokalu  Nr  4  oraz  pomieszczeń
przynależnych do budynku wielo mieszkaniowego w Michałowie / zał. nr 17 /.

Zarząd, po dyskusji, zaakceptował proponowaną wysokość wadium w kwocie
1.500  zł,  a  także  zamówienia  warunków  przetargu  na  ustny  przetarg  lokalu
mieszkalnego w Michałowie.

Ad. 6
Zarząd Powiatu  zapoznał  się  z  wnioskiem PZD w sprawie  dokonania zmian w

planie finansowym / zał. nr 18 /. Środki w wysokości 55.878 zł planuje się przeznaczyć na
zakup piaskarko- solarki  służącej  do zwalczania śliskości  na drogach powiatowych,  na
terenie  działania  Obwodu  Drogowo  -  Mostowego  w  Michałowie.  Wyjaśnienia  w  tej
sprawie złożyła Pani Skarbnik.

Zarząd  Powiatu  podziela  pogląd  PZD  dotyczący  rozdysponowania  rezerwy
drogowej,  przekazując  wniosek w tej  sprawie pod obrady Komisji  Infrastruktury
Technicznej. Po pozytywnym zaopiniowaniu przez Komisję, Pani Skarbnik podejmie
działania mające na celu uwzględnienie wniosku PZD w projekcie uchwały Rady.

Ad. 7
Starosta  -  Pan  Wiesław  Pusz  przedstawił  zebranym  projekt  uchwały  Zarządu

zmieniający uchwałę Nr 184/2000 Zarządu Powiatu Białostockiego z dnia 27 września
2000 roku w sprawie ustalenia zasad wyliczania skutków wyliczania skutków wyrównania
wynagrodzeń nauczycieli w 2000 roku / zał. nr 19 /.

Zarząd  ,  po  dyskusji,  podjął  jednogłośnie  uchwałę  Nr 200/2000  z  dnia  25
października 2000 roku w ww. sprawie / zał. nr 20 /.

Ad. 8
Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  przedłożyła  zebranym  projekt  uchwały  Zarządu

Powiatu Białostockiego w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2000 rok / zał. nr 21 /.
Zmian w planie wydatków dokonuje się na wniosek dyrektorów: DPS w Choroszczy, DPS
w Jałówce, DPS w Uhowie, PCPR w Białymstoku i Domu Dziecka w Supraślu.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  podjął  uchwałę  Nr  201/2000  z  dnia  25
października 2000 roku w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2000 rok /zał. nr 22 /.
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Ww. uchwała podlega przekazaniu Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Białymstoku /zał.
nr 23 /.

Ad. 9
Informacje nt. otrzymanych na 2001 rok subwencji złożyła Pani Maria Grażyna

Kalińska / zał. nr 24 /. Stwierdziła, iż powiat otrzymał wstępną informację o wysokości
subwencji  oraz  założenia  do  projektu  ustawy  budżetowej  na  rok  2001.  W  części
wyrównawczej subwencji nastąpi wzrost o 10%, w części drogowej wzrost o 2%, w części
oświatowej wzrost o 6%. Pani Kalińska poinformowała, iż w dniu wczorajszym odbyła się
narada  z  księgowymi  jednostek  powiatu  białostockiego,  na  której  przedstawiono  ww.
informacje,  prosząc  o  bardzo  oszczędne  planowanie  budżetów,  odnosząc  się  do
rzeczywistych  potrzeb.  Dokonano  podziału  wg.  nowych  klasyfikacji,  co  z  pewnością
przysporzy  kłopotów  przy  planowaniu  budżetu  na  przyszły  rok.  Na  PINB  przyznano
98,7% planu wydatków roku 2000. Na administrację rządową i samorządową jest tylko
4,49% wzrostu. Na komisje poborowe powiat otrzymał informacje, iż będzie to 94% roku
poprzedniego.  Składki  na  ubezpieczenia  zdrowotne  w roku 2001 będą  na  tym samym
poziomie, a więc sytuacja będzie bardzo trudna. Na PCPR przyznano 93,72% kwoty roku
2000.  Nadzór  nad gospodarką  leśną  -  przyznano na  poziomie  75  % dotacji,  placówki
opiekuńczo -wychowawcze wzrost o 6%, DPS- y - 100%. Na rodziny zastępcze przyznano
znacznie  mniej  środków  finansowych.  W  części  dotacji  dotyczącej  wydatków
pozapłacowych  za  podstawę  kalkulacji  przyjęto  77,25%  kwoty  ujętej  w  ustawie
budżetowej  na  rok  2000.  Kwoty  wynikające  z  przekazanych  informacji   mają
charakter wstępny i mogą ulec zmianom w toku dalszych prac nad projektem ustawy
budżetowej państwa na 2001 rok. Zarząd ww. przyjął do wiadomości.

Ad. 10
W  temacie  "  Akceptacja  trybu  zamówienia  publicznego  w  trybie  przetargu

nieograniczonego do wartości 30 000 EURO", Zarząd zapoznał się z notatką służbową,
przedłożoną przez  Geodetę  Powiatowego /  zał.  nr  25  /.  Przedmiotem zamówienia  jest
skaner wielkoformatowy AO+. Środki finansowe na ten cel zostały zaplanowanie w planie
inwestycyjnym  Powiatowego  Funduszu  Gospodarki  Zasobem  Geodezyjnym  i
Kartograficznym.

Zarząd,  w  dyskusji,  uznał,  iż  niezbędne  jest  powołanie  do  prac  Komisji
Przetargowej niezależnego eksperta z głosem doradczym do oceny jakości sprzętu,
będącego  przedmiotem  zamówienia.  Zobowiązano  Przewodniczącą  Komisji
Przetargowej do przedstawienia propozycji kandydata na eksperta. Zarząd Powiatu
jednogłośnie zaakceptował warunki zamówienia publicznego na zakup skanera ,  z
uwzględnieniem uwag zgłoszonych przez członków Zarządu.

Ad. 11
Członkowie  Zarządu  zapoznali  się  z  wnioskiem  Z-cy  Dyrektora  PZD  w

Białymstoku - Pani Elżbiety Jasińskiej o przyznanie premii za październik Dyrektorowi
-Panu Markowi Jędrzejewskiemu / zał. nr 26 /.

Zarząd Powiatu jednogłośnie przyznał Dyrektorowi premię za październik w
wysokości  10%  wynagrodzenia  zasadniczego.  Ww.  wniosek  skierowano  do  Pani
Popławskiej, celem realizacji.

Ad. 12
Pani  Celina  Grażyna  Wojciechowska  przypomniała  zebranym  sprawę,  którą

referowała na kilku posiedzeniach Zarządu. W chwili  obecnej Firmy "Agroma" ,  która
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chce zrzec się prawa wieczystego użytkowania drogi.  Pismo podobnej treści złożył  też
"Biafarm".  PZD  w  Białymstoku  oraz  Wydział  Geodezji,  Katastru  i  Nieruchomości
wyraziły  swoje  opinie  w   zakresie  możliwości  przekwalifikowania  owych  dróg  na
powiatowe.

Pani Wojciechowska zapoznała zebranych z projektem odpowiedzi w tej sprawie.
Zarząd  Powiatu,  po  dyskusji  ,  jednogłośnie  opowiedział  się  za  ww.  treścią

pisma,  upoważniając  Przewodniczącego  Zarządu-  Pana  Wiesława  Pusza  do
podpisania wyżej omawianych pism ( zał. nr 27)

Ad.13
Wydział Spraw Społecznych przedłożył Zarządowi Powiatu wnioski:

1. O  przyznanie  premii  uznaniowej  Dyrektorowi  SP  TZOZ  w  Białymstoku-Panu
Walentemu Rogowskiemu, od 1 października 2000 roku do 31 grudnia 2000 roku w
wysokości 60 % wynagrodzenia zasadniczego ( zał. nr 28 ),

2. O przyznanie premii uznaniowej Dyrektorowi SP ZOZ w Łapach- Panu Stanisławowi
Zarębie, od 1 października 2000 roku do 31 grudnia 2000 roku, w wysokości 60%
wynagrodzenia zasadniczego ( zał. nr 29 ),

Ponadto , WSS wnioskuje o rozważenie możliwości ustalenia nowego wynagrodzenia obu
Dyrektorom z uwzględnieniem 10% jego wzrostu od dnia 1 września 2000 roku.

Zarząd  Powiatu  przyznał  premię  uznaniową  Dyrektorom  SP ZOZ-ów  we
wnioskowanych wysokościach od 1.10. 2000 roku do 31.12. 2000 roku, przy jednym
głosie "wstrzymującym się" ( Pani Ewy Słojewskiej-Zaręby).
Sprawę powyższą skierowano do Pani Popławskiej, celem realizacji.
Jeżeli chodzi o zwyżkę wynagrodzenia, Zarząd do tematu wróci na kolejnym posiedzeniu.

Ad.14
Członkowie  Zarządu  zapoznali  się  z  pismem  Naczelnej  Izby  Pielęgniarek  i

Położnych w sprawie administrowania domów pomocy społecznej przez dyrektorów w
zakresie polityki zatrudnienia pielęgniarek ( zał. nr 30 ).
Zarząd  Powiatu  ww.  pisma  przyjął  do  wiadomości  i  przekazał  do  PCPR z  prośbą  o
rozważenie sytuacji, po zasięgnięciu opinii dyrektorów domów pomocy społecznej.

Ad.15
Starosta  Białostocki  przedstawił  pismo  radnych  Powiatu  Białostockiego  dot.

zgłoszenia do przyjęcia w strategii rozwoju powiatu białostockiego przebudowy i remontu
następujących dróg powiatowych w Gminie Zabłudów ( zał. nr 31 ).
Zarząd  ww.  pismo  skierował  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku,  z
prośbą o opinię w tej sprawie.

Ad.16
Pani Celina Grażyna Wojciechowska, w związku z ogłoszeniem nieograniczonego

przetargu ustnego, zreferowała zebranym potrzebę podjęcia uchwały Zarządu w sprawie
powołania Komisji Przetargowej do przeprowadzenia nieograniczonego przetargu ustnego
na  sprzedaż  lokalu  mieszkalnego  w  Michałowie.  W tym  celu  przedłożyła  członkom
Zarządu projekt uchwały w tej sprawie  zał. nr 32 ).  

Zarząd Powiatu, po dyskusji, jednogłośnie podjął uchwałę Nr 202 / 2000 z dnia
25.10. 2000 roku w sprawie powołania Komisji Przetargowej do przeprowadzenia
nieograniczonego przetargu ustnego na sprzedaż lokalu mieszkalnego w Michałowie
( zał. nr 33 ).
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Ad.17
Członkowie  Zarządu  zapoznali  się  ze  stanowiskiem  Zarządu  Powiatu

Zambrowskiego w sprawie kontraktowania świadczeń medycznych w 2001 roku ( zał. nr
34 ). Powyższe stanowisko skierowane jest do Podlaskiej Regionalnej Kasy Chorych w
Białymstoku,  a  także  do  wiadomości:  Ministrowi  Zdrowia,  Wojewodzie  Podlaskiemu,
Marszałkowi Województwa Podlaskiego, Urzędowi Nadzoru Ubezpieczeń Społecznych,
parlamentarzystom i starostom województwa podlaskiego.

Zarząd Powiatu ww. przyjął do wiadomości.

Ad.18
Pani  Maria  Grażyna  Kalińska  przedłożyła  członkom  Zarządu  wniosek

Powiatowego Urzędu Pracy w Białymstoku w sprawie zmian w planie finansowym na
2000 rok ( zał. nr 35 ). Środki finansowe uzyskane ze sprzedaży samochodu osobowego
"Polonez  Atu"  PUP  chce  przeznaczyć  na  zakup  sprzętu  komputerowego.  Ponadto,
wnioskuje o zmianę planu finansowego, polegającą na przesunięciu kwoty 28.000 zł. na
wynagrodzenia osobowe.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  pozytywnie  zaopiniował  powyższy  wniosek,
przekazując  go  do  Pani  Skarbnik  celem  ujęcia  go  w  projekcie  uchwały  Rady
Powiatu.

Ad.19
Starosta Białostocki przedstawił zebranym pismo Zarządu Miejskiego w Tykocinie

w sprawie  zwiększenia dotacji  celowej na wdrożenie Karty  Nauczyciela  w związku z
prowadzeniem przez Gminę L.O. w Tykocinie ( zał. nr 36 ). Wyjaśnienia w tej sprawie
złożyła Pani Skarbnik. Zgodnie z zawartym porozumieniem, powiat będzie przekazywał
dotację na ww. zadanie zgodnie z harmonogramem przekazywania dotacji z MEN. 
Zarząd ww. sprawę skierował do WSS ,  celem analizy skutków wdrażania Karty
Nauczyciela w L.O. w Tykocinie. 

Ad.20
Starosta Białostocki przedstawił zebranym sprawę dot. modernizacji pomieszczeń

filii geodezji w Łapach. Podjęcie decyzji w tej sprawie należy do kompetencji Starosty,
niemniej  jednak Pan Pusz przedstawił  informację  w tej  sprawie.  Zarząd zaakceptował
ofertę Centrum Kształcenia Praktycznego w Łapach dot. wykonania okratowania.

Sprawa wymiany okien wymaga jeszcze wnikliwego rozpatrzenia.
Zarząd upoważnił Starostę Białostockiego do podjęcia działań w tej sprawie.

Ad.21
W  sprawach  różnych,  Pani  Sekretarz-  Anna  Szczepańska  poinformowała

zebranych,  iż otrzymała od Wojewody Podlaskiego pismo w sprawie przeprowadzenia
kontroli  legalności  i  prawidłowości stosowania procedur zakupu i  przyjęcia darowizny
sprzętu medycznego.

Zarząd ww. przyjął do wiadomości. Sprawę przekazano do rozważenia Pani
Sekretarz, przy współudziale Pani Skarbnik i Wydziału Spraw Społecznych.

Wobec wyczerpania tematów posiedzenie Zarządu zakończono.

Protokołowała:
Bogumiła Malinowska
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Podpisali:
Wiesław Pusz – Starosta
Celina Grażyna Wojciechowska – Członek Zarządu
Ewa Słojewska – Zaręba  – Członek Zarządu
Jadwiga Kuteszko  - Członek Zarządu
Stanisław Łapiński – Członek Zarządu
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